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Tegemised mängu- ja 
spordirajatistel
Jõgeva linna spordikomisjon, 
Jõgeva Linnavara aednik Taivo 
Paeveer ja abilinnapea Kalmer 
Lain tegid ringkäigu mööda linna 
mängu- ja spordirajatisi. Hinnati 
praegust olukorda ja tehti ettepa-
nekuid rajatiste korrastamiseks. 
Arvati, et pole mõtet uusi rajatisi 
ehitada enne, kui vanad pole kor-
rastatud. 
Esimene tulemus ongi käes, 
sest 19. juunil avati taas Jõgeva 
Gümnaasiumi juures olev liiva 
välisvõrkpalliväljak, kus avakoh-
tumise tegid Jõgeva Linnavalitus  
ja Jõgeva Maavalitsus, kes kinkis 
väljaku tarvis võrgu ja palli. Eda-
sised mängu- ja spordiväljakute 
korrastused tulevad  Gümnaasiu-
mi juures, Turu, Uue ja Aamisepa 
tänava piirkonnas ja KEK-i ela-
murajoonis. Kõikidel korvpalli-
väljakutel vahetatakse vajadusel 
korvivõrgud. Seoses staadioni 
valmimisega vajab korrastamist 
Rohu tänava hokiväljak, mis tu-
levikus peaks kujunema  uisuta-
misväljakuks. 
Head sportimist korrastatud ra-
jatistel.

 KALMER LAIN, 
abilinnapea

On koolilõpu aeg!
Sel aastal saadavad  Jõgeva 
linna koolid ellu 109 noort 
inimest. Jõgeva Gümnaa-
siumi lõpetab 72 ja  Jõgeva 
Ühisgümnaasiumi 38 tublit 
inimest. Kõik noored on edu-
kalt teinud oma elu esimesed 
küpsuseksamid.  Sama edu-
kalt on konkursid läbinud ka 
mõlema linna gümnaasiumi 
direktorid. Vastavalt linnavalit-
suse otsusele jätkavad senised 
koolijuhid Taisto Liivandi ja 
Jüri Toit oma senisel ametiko-
hal. Seega võib kindel olla, et 
linna hariduselu on endiselt 
heades kätes.

Jõgeva Gümnaasiumis 
on lõpuaktus juba minevi-
kuks saanud. Suviselt kuu-
mas kooliaulas said lõputun-
nistuse  72 neidu-noormeest. 
Neist neli: Sandra Maasalu, 
Kadri Moor, Airiin Laanevä-
li ja Liis Maarand lõpetasid 
gümnaasiumi kuldmedaliga. 
Hõbemedali said lõputun-
nistusega kaasa samuti neli 
koolilõpetajat - Mari Lääne, 
Gerli Lokk, Kadri Lõhmus ja 
Mikk Saar. 

Jõgeva Linnavalitsus 
tunnustas kõiki medali-
saajaid rahalise preemiaga. 
Jõgeva Ühisgümnaasiumis 
antakse lõputunnistusi kätte 
täna, 21. juunil.  

Jõgeva Täiskasvanute 
Keskkoolis on tänavu 24 lõ-
petajat. 

Ühisgümnaasiumis on 
täna lõpuaktus

Jõgeva Ühisgümnaa-
siumis lõpetab direktor Jüri  
Toiti sõnul 19. lend. Kaks 
klassitäit noori inimesi, 39 
lõpetajat on jõudnud  lõpu-
sirgele.  Hõbemedaliga lõ-
petab kooli Marika Dodjak. 
Lõpetajate klassijuhatajateks 
olid Maris Prii ja Eve Roos. 
Kooli direktori hinnangul 
on seekordsed lõpetajad to-
redad ja õpihimulised ning 
nende üle võib igati rõõmu 
tunda.

Jõgeva Ühisgümnaasiu-
mil oli koolielus üldse veidi 

eriline aasta, sest tööle raken-
dus e-kool. Direktor kinnitas, 
et e-kooli süsteem, mis  kiiren-
dab ja lihtsustab info saamist 
õppetöö kohta  ja annab lapse-
vanematele kiirelt ülevaate lap-
se hinnetest, on probleemideta 
käivitunud.

„Vanematelt on ainult posi-
tiivne tagasiside,” kinnitas Jüri 
Toit.

 Sügisel alustab Jõgeva 
Ühisgümnaasiumis kooliteed 
kaks klassitäit esimese klassi 
õpilasi.

Gümnaasiumis tubli 
medalisaak

Jõgeva Gümnaasiumis 
lõpetas sel aastal  kolme 
klassiparalleeliga 58. lend. 
Kahe reaalkallakuga klassi 
kõrval  töötas kolm aastat 
ka humanitaarklass, mida 

aga klassijuhataja Helju Met-
sa nimetas „kõige realistli-
kumaks humanitaarklassiks, 
mida ta aegade jooksul õpe-
tanud on.”

Reaalklassidest  on 12a 
klassi õpilased end ise nime-
tanud „vaikseks, aga tubliks 
klassiks”.  Selles nii mitme-
külgsete huvidega klassis 
valitses sõbralik ja kokkuhoi-
dev õhkkond.  Klassijuhataja 
Merike Kompusel on igati 
põhjust tehtud tööga rahul 
olla.

12d klassijuhataja Estri 
Vaht on oma klassiga  seits-
me pika aasta jooksul tuge-
valt kokku kasvanud. Oma 
klassi kohta oskab ta öelda 
vaid häid sõnu: „Aktiivseid, 
tarku ja tegusaid noori oli 
selles klassis palju. Möödu-
nud kooliaastatest on väga 
palju head meenutada.”

Direktoritena jätkavad 
Taisto Liivandi ja Jüri 

Toit
Jõgeva linnapea Viktor 

Svjatõšev alustas oma kõnet 
Jõgeva Gümnaasiumi lõpu-
aktusel uudisega, mis tekitas 
saalis tormilise aplausi. Ni-
melt ütles ta, et linnavalit-
sus ja konkursi komisjon on 
tunnistanud Taisto Liivandi 
ametikonkursi läbinuks ja ta 
võib koolijuhina jätkata. Ka 
sel päeval viimast korda koo-
lisaalis olijad  tundsid uudi-
sest siirast rõõmu. Edukalt lä-
bis konkursi ja jätkab senises 
ametis ka Jõgeva Ühisgüm-
naasiumi direktor Jüri Toit. 

Seniste koolijuhtide jät-
kamine annab tunnistust sel-
lest, et linnajuhid  on koolides 
tehtud tööga rahul.

Sügisel algab kõik 
uuesti

Juba mõne kuu pärast algab 
uus kooliaasta. Jõgeval alustab 
kooliteed neli klassikomplekti 
esimese klassi õpilasi. Koolid 
teevad õppeaasta alguseks et-
tevalmistusi, sama tööga tege-
leb ka linnavalitsus. Nagu luba-
tud, aitab linnavalitsus sügisel 
vähendada lapsevanemate ra-
halisi väljaminekuid, kompen-
seerides osaliselt töövihikute 
ostmiseks tehtavaid kulutusi. 
Kindlasti vähendab see koo-
liminekuaja stressi ning teeb 
kooli alguse kõigile rõõmsaks 
sündmuseks. 

 MERIKE KASK

“Ilmauks jääb irvakil´e...”  Jõgeva Gümnaasiumi lõpuaktus lõppes Alo Mattiiseni loodud kooli hümni laulmi-
sega.

Jõgeva Ühisgümnaasiumi abituriendid  tutipeol.

Jõgeva Linnavalitsus otsustas
 
1. Teha rahaline kingitus suuruses 3000 krooni Jõgeva Gümnaasiumi 
kuldmedaliga lõpetajale Sandra Maasalule.

2.  Teha rahaline kingitus suuruses 1500 krooni järgmistele Jõgeva 
Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühisgümnaasiumi hõbemedaliga lõpetaja-
tele:
    Mari Lääne,
    Mikk Saare, 
    Gerli Lokk, 
    Kadri Lõhmus,
    Marika Dodjak.

3.  Teha rahaline kingitus suuruses 500 krooni järgmistele Jõgeva 
Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühisgümnaasiumi 9. klassi kiituskirjaga 
lõpetajatele:
    Kerli Kerb
    Liina Laumets

 JÕGEVA ÜHISGÜMNAASIUMI 
lõpuaktus toimub

kolmapäeval, 21. juunil kell 17.00 

Jõgeva Kultuurikeskuses

JÕGEVA TÄISKASVANUTE 
KESKKOOLI
lõpuaktus:

Põhikooli ja gümnaasiumi lõpuaktus 

Kolmapäeval, 21. juunil 14.00
Jõgeva Täiskasvanute Keskkooli saalis

Linnavalitsuse meeskond 
kohtumas maavalitsusega.
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Elluastujatele…

Eilne oma rõõmude ja muredega on kadumas magusasse möö-
danikku, homne on helge ja avali, täis  unistusi ja lootusi. Täna-
ne pööripäev  köidab eilse homsega.
Teie tiivasirutus langeb  ajale, mil  möödub 130 aastat esime-
se rongi peatumisest Jõgeva jaamas, 100 aastat poetess Betti 
Alveri sünnist ja 45 aastat isamaalauliku Alo Mattiiseni sün-
nist.  
Mine tea, ehk  on tulevikus keegi teistki see, kelle järgi haka-
takse arvestama kohalikku  ajaarvamist. 
Erinevaid olukordi, nähtusi ja tulemusi iseloomustame viima-
sel ajal tihtipeale sõnaga hea. Tegelikkuses tähendab see hea 
aga vaid  rahulolu keskpärasusega.  Kutsun teid,  noori, olema 
mitte lihtsalt head, vaid püüdlema järjepidevalt täiuslikkuse 
poole, olema suurepärased, olema parimad. 
Et parimat saavutada, on vaja  julgelt lahkuda kodusadamast 
ja tuttavatest koduvetest ning siirduda  avamerele. Vaid niiviisi 
on võimalik panna proovile oma võimeid ning avastada uusi 
maid. Kaptenina elulaevas tuleb teil seilata nii tuulevaiksel  la-
hel kui ka tormisel ja vahusel  merel. Trotsida karisid ja raskusi. 
Siiski ei pääse keegi teist tagasilöökidest.   Pärast ebaõnnes-
tumisi  tuleb aga taas  tõusta, õppida tehtud vigadest ja edasi 
liikuda. 
Kindlasti annab teile selleks jõudu kodupaik, kust saite  kaasa  
koldesoojuse, armastuse ja eluks vajalikud teadmised.
Kui olete aastate jooksul maailma avastanud, teda tundma õp-
pinud ja teadmisi omandanud, ootame teid taas koju  tagasi.   
Andmaks  oma võimetekohase panuse selleks, et ka tulevikus 
oleks rongil põhjust Jõgeva raudteejaamas peatuda ja lõbusasti 
vilet anda. Et siin paigas ikka tuleks korstnast suitsu ja õues 
kostaks laste kilkeid ning koolimajad jätkuvalt saadaksid keva-
deti ellu haritud ja uudishimulikke noori, kes ei lepi elus  kesk-
pärasusega.
Aga enne uusi katsumusi soo-
vin teile kaunist suve ja toredat        
puhkust!

VIKTOR SVJATÕŠEV,
linnapea

Täna, 21. juunil, suve alguse-
päeval on Jõgeva linna koolides 
viimased lõpuaktused.

 Tulemused on olnud edu-
kad ja lõpetajad saavad astuda 
uude eluvaldkonda – iseseis-
vasse  ellu, kus tuleb ise oma 
elu korralda, juhtida ja otsu-
seid teha. Samas pole ühelgi 
tänasel elluastujal vaja peljata 
-  Sinu toetamiseks on Su sel-
jataga alati lapsevanemad, õed, 
vennad, koolipere ja linn, kelle 
poole võid  alati oma rõõmude 
ja muredega pöörduda.

Jõgeva Linnavalitsus alus-
tab aga ettevalmistusi uueks 

õppeaastaks. Kindlasti saab 
remondi näol värskust mõni 
klassiruum, söökla, aula, võim-
la ja fuajee. Kõik ikka selleks, 
et õpilastel oleks hea õpikesk-
kond tasemel hariduse oman-
damiseks. Uus õppeaasta toob 
ka teisi meeldivaid muudatusi. 
Kompenseerime Jõgeva linna 
registris olevatele õpilastele, 
kes käivad Jõgeva linna koolis,   
osaliselt töövihikute ostmise 
põhikooli ulatuses. Kui suu-
reks kompensatsioon õpilase 
kohta kujuneb, ei oska täna 
veel täpselt öelda, sest kõikide 
töövihikute hinnad pole tea-
da. Fakt on see, et eelarves on 

selleks ette nähtud kokku 
150 000 krooni. Arutusel 
on olnud variant,  kus 2.-9. 
klassi õpilased maksaksid 
2006/2007 õppeaastal töö-
vihikute eest 200 krooni ja 
1. klassi õpilased 100 kroo-
ni. Ülejäänud summa kom-
penseeriks Jõgeva linn.

Lisaks  toetame esi-
messe klassi minejat 1000 
krooniga. Esimesse klas-
si astuva lapse toetust on 
õigus saada lapsevanemal 
või eestkostjal juhul kui 
tema enda ja koolimine-
va lapse elukoht on Eesti 
rahvastikuregistri andme-

tel Jõgeva linn. Selleks tuleb 
esitada Jõgeva Linnavalitsu-
se sotsiaalosakonda avaldus. 
Avalduse blanketi saab ko-
hapealt ja linna kodulehelt 
internetist. Avaldusi võetak-
se vastu 1. septembrist kuni 
20. septembrini ning toetus 
makstakse välja hiljemalt                 
10. oktoobriks.

KALMER
 LAIN

Abilinnapea

Küllap soovime südamest kõik elada linnas, milles 
piisavalt rohelust, palju kauneid puid ja põõsaid. Paraku 
leidub neidki, kes kodulinna ilusse hoolimatult suhtu-
vad ja seda rikkuma kipuvad.

Viimastel aastatel on hakatud Jõgeval põhjalikumalt 
hooldama ja korras hoidma haljasalasid, istutama uusi 
puid, põõsaid ja lilli. Tunnen sellest rõõmu, sest kor-
terelamu ette, kus elan, olen loodusesõbrana ka ise lilli 
kasvama pannud ja puidki istutanud. Arvestades seda 
vaatan aga pahameele ja nördimusega inimesi, kes loo-
duse sünnitatud või teiste loodud ilu millekski ei pea. 
Kuigi Jõgeva haljasaladele on ehitatud  kõndimiseks ra-
jad, leidub ikka neid, kes  üle muru kõnnivad. Kas siis 
tõesti peetakse mõned sekundid kiiremini kohale jõud-
mist olulisemaks, kui lugupidamist kodulinna loodus-
keskkonna vastu. Olen sageli mõelnud, kuidas sellistele 
tegudele piiri panna. Ehk tasuks üles panna sildid “Mu-
rul käimine keelatud”. Teeksin ka ettepaneku istutada 
sagedasemate ebaseaduslike üle muru kõndimise koh-
tade ette põõsaid, mis suureks kasvades  aitaksid sulge-
da murutallajate teed.

Olen näinud üle muru kõndimas nii täiskasvanuid 
kui ka lapsi. Kord juhtusin peale, kui poisid tallasid 
kohta, kuhu hiljuti olid istutatud väikesed põõsad.  Kui 
neid manitsema hakkasin, kuulasid nad mind mitte sol-
vunult, vaid imestusega. Küllap polnud vanemad neile 
midagi rääkinud kaasinimeste töö hindamisest, lugupi-
damisest looduse vastu.

Jõgevlastel on vedanud, et nad saavad elada rohelises 
linnas, kus palju värsket õhku. Hoidkem ja arvestagem 
oma linna väärtusi ka igapäevases käitumises.

Kirja autor on toimetusele teada

Hoidkem rohelist ja värske õhuga Jõgeva linna

LINNAKODANIK KIRJUTAB

Lasteaias Karikakar oli pereheitmise aeg. Juba 4. aastat järjest 
on Liblika rühm enda hulgast kevadeti lapsi kooli saatnud. 
See aasta on eriline, sest kõik selle rühma lapsed lähevad 
sügisel kooli.
Lapsed olid lasteaias väga tublid ja kindlasti saavad kooliski 
suurepäraselt hakkama. Rühm oli väga üksmeelne, sõbralik, 
õpihimuline – lasteaia õpetajatel oli kerge ja huvitav nendega 
töötada.

Uus õppeaasta toob lapsevanemaile 
meeldivaid muudatusi

Jõgeva linna päevade raames avati  Jõgeval jõuluvana postkast. 
Avamispidustustele oli kohale tulnud ka jõuluvana. Punakuuemees 
oli küll suveajale kohaselt kõhnemaks jäänud, kuid sellevõrra reipam 
ja lõbusam. 
Esimese kirja jõuluvanale lasi postkasti kultuurikeskuse tubli laulu-
laps, Jõgevamaa laulukonkursi võitja Anita Maasalu.
Jõuluvana postkasti võib kirju saata ja tuua aastaringselt. Iga kiri, mis 
märgistatakse spetsiaalse templiga,  saab kindlasti ka vastuse.

26. mail avati Jõgeva Muusikakooli seinal mälestustahvel Alo 
Mattiisenile. Eesti taasiseseivumise perioodi kuulsaim helilooja 
sündis Jõgeval 45  aastat tagasi. Mälestustahvli avamisele olid 
tulnud Alo lähedased, nende hulgas ka Alo õde oma kaksikutest 
poegadega ja  helilooja tütar. Avamistseremoonial osales Jõ-
geva Linnavalitsuse esindajate kõrval ka Eesti  kultuuriminister 
Raivo Palmaru.

Aasta lühimal ööl on põhjust 
mõtisklemiseks

23. juunil jagatakse Tormas  
kõikide Jõgevamaa omavalit-
suste ja linnade esindajatele 
võidutuld. Tõrvikutes piduli-
kult süüdatud tuli kantakse üle 
maakonna laiali. Leek, mis tõr-
vikus Jõgeva linna jõuab, süttib 
paljudes paikades üle linna  pi-
dulikult jaanitulena. 

Võidupäevatulest süüda-
tud jaanitule ääres on sobilik 
mõelda neile, kes Eesti vaba-
duse eest võitlesid ja oma elu-
gi andsid. On  vaja mõelda ka 
tänasele Eestile, oma kodule, 
ning kodulinnalegi. Oluline 
on  jõuda teadmiseni, et täna-
se Eesti edu ja käekäik sõltub 
igaühest meist. Ka kodulinna 
tulevik on eelkõige linnakoda-
nike kujundada. Kõige selle üle 
on jaanitule paistel mõistlik 
mõtiskleda, sest aasta pikimal 
suveööl on sellekski aega.

Jõgeva Linnavolikogul on 
olnud viimastel istungitel alga-
tada ja kinnitada mitmeid de-
tailplaneeringuid. Üsna varsti 
peaks Jõgeva linna kerkima 
mitmeid uusi kaubanduskes-
kusi ja ärihooneid. Kõik see 
annab tunnustust linna aren-

gust ja teeb rõõmu. Kindlasti 
on paljugi veel tegemata, kuid 
üheskoos Jõgeva linnavalitsu-
sega töötame selles suunas, 
et jaanitule ääres pidutsedes 
oleks oma kodulinnast igal Jõ-
geva elanikul põhjust rõõmu 
ja uhkust tunda.

Unustagem aga jaanipäe-
val hetkeks kiirustamised ja 
elumured, otsige üles oma lä-
hedased ja sõbrad ning tund-
ke üheskoos saabuvast suvest 
siirast heameelt. Jaanipäev on 
ikka olnud eestlastele tähtis 
püha. Nautige siis seda päeva!

Head Võidupüha ja meel-
divat jaanipäeva!

ANTS PRII,
Linnavolikogu esimees



3Nr. 5 (53) 21. juuni 2006

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU

ÜLEVAADE  25. mail 2006. a toimunud 8. istungist

Volikogu 19-st liikmest osales istungil 13 liiget.  

1. Otsustati Jõgeva linna osalemine MTÜ Jõgevamaa Omavalitsuste Aktiviseerimiskesku-
se poolt ettevalmistatud projektis „Heitunute ja pikaajaliste töötute suunamine 
tööturuteenuste juurde sotsiaalse rehabilitatsiooni kaudu”. Nimetatud projekti 
linnapoolse omaosaluse suuruseks on 16 kuu jooksul 1200 kr kuus, alates 01. 09. 2006 kuni 
31. 12. 2007, kokku 19 200 kr. 
2. Otsustati kehtestada detailplaneering Kesk tn 3, 3a ja 4 asuvatele kruntidele. Eelinfor-
matsiooni kohaselt on nimetatud alale tulevastel omanikel kavatsus ehitada Selver-tüüpi 
kauplus.  
3. Otsustati algatada detailplaneering Tallinna mnt 1a asuvale krundile. Eelinfor-
matsiooni kohaselt on nimetatud alale tulevastel omanikel kavatsus rajada autoosade 
jaemüügi- ja hoolduskeskus.
4. Otsustati algatada detailplaneering Suur tn 19 ja 21 asuvatele kruntidele. Eelin-
formatsiooni kohaselt on nimetatud alale tulevastel omanikel kavatsus rajada VP Market 
kauplus.   
5. Võeti vastu otsus, millega määrati palgaastmed ja ametipalgad volikogu teenistujatele.
6. Päevakorrapunkti „Mitmesugust, informatsioonid” juures kuulati ära linnavalitsuse 
jooksvad informatsioonid.
Volikogu järgmine korraline istung enne suvepuhkusele minekut toimub 29. juunil 2006. a.  

JAAN JÄRV
Linnavolikogu kantseleijuhataja

776 6560

Jõgeva Linnavara  juhatajaks sai Vello Ründva

Jõgeva Linnavara uue juhata-
ja leidmiseks välja kuulutatud 
konkursi võitis selles asutu-
ses varem veemajandusega 
tegelenud Vello Ründva, 
kes rääkis oma esimestest 
töönädalatest ja lahendamist 
vajavatest probleemidest.

Linnas on kujunenud tra-
ditsiooniks selgitada välja edu- 
kamad ettevõtjad. Konkursil 
„Jõgeva aasta ettevõtja 2005 ”tuli 
võitjateks mitmeid juba varem 
majandusalaste kokkuvõtete te-
gemisel silma paistnud firmasid. 
Samas üllatas positiivselt mõnigi 
esmakordselt konkursil osaleja. 
Ettevõtluskonkursist osalemi-
seks tuli Jõgeva firmadel või füü-
silisest isikust ettevõtjatel teatada 
linnavalitusele andmed viimaste 
aastate majandustegevusest. In-
formeerida tuli töötajate arvust 
2004. ja 2005. aastal, 2005. aastal 
põhivarasse tehtud investeerin-
gutest ja realiseerimise netokäi-
best kroonides ülemöödunud ja 
möödunud aastal. Teavet hindas 
ja analüüsis komisjon, mille esi-
meheks abilinnapea Aare Olgo, 
liikmeteks Jõgeva Linnavalitsu-
se liige Kristiina Kask, Jõgeva 
Linnavalitsuse majanduse pea-
spetsialist Aime Ründva, Jõgeva 
Linnavolikogu majandusarengu 
komisjoni esimees Heli Raevald 
ning Jõgeva Maksu- ja Tollibüroo 
juhataja Anu Kaste. Ettevõtteid 
hinnati kolmes grupis, lähtudes 
töötajate arvust. 30 ja enama töö-
tajaga ettevõtetest pälvis esikoha 
ja tiitli “Jõgeva aasta ettevõtja 
2005” Jõgeva Majandusühistu 
(94 punkti), kes ühtlasi oli ühe-
teistkümne uue töökohaga kõige 
enam uusi töökohti loonud ette-
võte. “Töökohtade loomisel osu-

Tegusamad pälvisid autasud
tub tõsiseks raskuseks tugev töö-
jõupuudus. Vaadates tulevikku, 
tahame ajaga kaasas käia ja ette-
võtet kaasajastada. Põhiülesan-
deks peame ikka hea kaubandus-
teenuse osutamist,“ rääkis JMÜ 
juhataja Toomas Vahur. Teiseks 
tuli selles grupis AS Vooremaa 
Teed (89 punkti), kolmandaks 
puidutööstusfirma AS Valmeco 
(86 punkti). 10-29 töötajaga et-
tevõtetest võitis konkursi vana-
metalli kogumisega tegelev Eesti 
Metall OÜ (93 punkti). Sama et-
tevõte pälvis 2005. aasta Äripäe-
va Topis II koha. Teise koha sai 
puitu töötlev osaühing Belander 
Grupp (90 punkti), kolmanda 
põllumajandusmasinate ja sead- 
mete müügile spetsialiseerunud 
osaühing Avaks (84 punkti).

1.-9. töötajaga alagrupis saa-
vutas esikoha arvutifirma OÜ 
BitBoard (95,5 punkti). “Oleme 
sellistel konkurssidel ennegi 
osalenud. Esimesel aastal jäi-
me kolmandaks, teisel teiseks ja 
nüüd võitsime siis esikoha. Selli-
sed konkursid võimaldavad end 
firmadel avalikkusele paremini 
tutvustada,“ lausus osaühingu 
juhatuse liige Küllo Piibe. Teine 
koht kuulus kaubandusfirmale 
osaühing Marike Hulgi (93 
punkti) ja kolmas tavanditee-
nindusele osaühing Rosett (83 
punkti). Suurimaks investeeri-
jaks tunnistati Valmeco AS, kes 
investeeris katlamaja ümberehi-

tamiseks, teede ja platside ehi-
tamiseks ning seadmete soeta-
miseks kokku 4 891 387 krooni. 
Ettevõtluskonkursi komisjoni 
esimees abilinnapea Aare Olgo: 
“Jõgeva Linnavalitsus peab oluli-
seks kaasa aidata sellele, et ette-
võtlus linnas järjest edukamaks 
ja populaarsemaks muutuks. 
Tugev majandus on aluspõhi ka 
paljude sotsiaalsete probleemi-
de lahendamisele. On rõõm, et 
Jõgeval leidub ettevõtteid, kus 
luuakse uusi töökohti ja suude-
takse investeerida. Ühtlasi tänan 
kõiki linna firmasid ja füüsilisest 
isikust ettevõtjaid, kes oma and-
med konkursile esitasid.” Elanike 
täidetud ankeetide põhjal selgi-

tati teist aastat järjest välja „Hea 
teeninduskultuuriga ettevõte”. 
Küsitlusele laekus kokku 142 et-
tepanekut. Äramärkimist leidsid 
kokku 53 Jõgeva linnas kaupu või 
teenuseid müüvat ettevõtet, neist 
kolm enim äramärkimist leidnut 
olid kauplus “KSK Kaubakeskus”, 
ilusalong “Duaal” ja SEB Eesti 
Ühispanga Jõgeva kontor. “Meie 
eesmärgiks on sõbralik ja asja-
tundlik teenindamine. Kauplusel 
on kujunenud traditsiooniks teha 
oma klientidele mitmesuguseid 
üllatusi,” ütles KSK kaubakeskuse 
juhataja Lydia Svjatõševa.

 JAAN LUKAS

Kui kaua Jõgeva linnaga 
juba ise tuttav olete?

“Tulin Jõgevale elama 1972. 
aastal pärast Tallinna Polüteh-
nilise Instituudi lõpetamist, 
kui mind suunati tööle Jõgeva 
KEK-i. Kõrgkooli lõpetasin 
ehitusinsenerina veevarustuse 
ja kanalisatsiooni erialal. KE-
Kis töötasin töödejuhatajana, 
jaoskonnajuhatajana, peainse-
nerina ja juhataja asetäitjana. 

Millised on Jõgeva Lin-
navara kohustused ja vastu-
tuse piirid?

“Täidame päris mitme-
suguseid tööülesandeid: te-
geleme linnale kuuluvate 
ehitiste remonditöödega, 
rendipindadega, haljastuskü-
simustega, teede remondi ja 
hoolduse organiseerimisega, 
veemajanduse ja kanalisat-
siooniga seonduvaga. Viime 
läbi riigihankeid ja korralda-

Nora Pärlin 
6.05.2006

Anitra Olm  
11.05.2006

Pirel Pihlak 
20.05.2006

Kärol Kruusimaa 
24.05.2006
Laura Nurk 
26.05.2006
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Külas naabritel

1.-3. juunini viibisid 17 lasteaia 
Rohutirts töötajat Soome Vabarii-
gis Mikkelis, et tutvuda naaberrii-
gi lasteaedade tegevusega.

Mikkeli Lehmuskyläni laste-
aiaga said sõprussidemed alguse 
2005. aastal,  kui Lehmuskyläni 
päevakodu 9 töötajat meie las-
teaeda külla tulid. Soomla-
si võlus meie laste liikumis- ja 
muusikaalane  kasvatus laste-
aias ning laste mängunurgad. 
Selsamal korral saime küllakutse 
2006. aastaks Mikkelisse seal-
sete lasteaedade külastamiseks.

Meie eriline huvi oli suunatud 
töökorraldusele erivajadustega 
lastega, sealhulgas teistest rahvus-
test lastega ja nende peredega.

Kohalejõudmise päeval kü-
lastasime Otavan lasteaeda, kus 
olid koos nii kohalike kui ka uus-
immigrantide lapsed. Küsimusele, 
kuidas suhtuvad kohalike laste va-
nemad ja lapsed teistest kultuuri-
dest pärit lastesse ja vanematesse, 
vastati, et mõistvalt ning problee-
mivabalt.

Teisel päeval tutvustati Mikke-
li lasteaedade töökorraldust ning 

anti ülevaade lastehoiuvõimalus-
test. Saime teada, et kõik lasteaia-
rühmad töötavad liitrühmadena, 
kus  koos on 2-7-aastased lapsed. 
Laste arv rühmas on 21. Reeglina 
on rühmas 3 töötajat, kellest 1 on 
kõrgharidusega õpetaja. Vajadu-
sel kasutatakse lisaks abiõpetajat. 
Lasteaiatööks vajaliku koolitu-
se peavad olema läbinud kõik 
rühmatöötajad. Erivajadustega 
lapsed on Mikkelis integreeritud 
tavalasteaedadesse. Kõik õpetajad 
on läbinud eripedagoogikaala-
se täiendkoolituse. Logopeedi ja 
eripedagoogi teenindada on mitu 
väikest lasteaeda (teenindatavate 
laste arv ühele logopeedile on 30) 
ning tavaliselt külastavad nad igat 
lasteaeda 1 kord nädalas. Meile 
viidi läbi  lühike näidistegevus, 
kuidas toimub töö erivajadustega 
(kurtide ja kõnepuuetega) lastega. 

Tõdesime, et mõlema maa 
lasteaedade töös on palju sarnast, 
kuid midagi on alati ka juurde õp-
pida. 

TIINA AUN
SIRJE LILLEORG

Lasteaia Rohutirts  õpetajad

me tööd linna haridus- ja kul-
tuuriasutuste remontimisel. 
See kõik on meie toimetada. 
Oleme reaalselt struktuur, kes 
peab kogu linnavara normaal-
se olukorra eest hea seisma.“

Kui tempokas tööpe-
riood on Jõgeva Linnavarale 
suvi?

“Suvel teostatakse laste-
aedades ja koolides väga mit-
meid ulatuslikke remonditöid. 
Tööd peab valmis saama lühi-
kese ajaga ja mahud on suured. 
Teha on tarvis väga palju, pii-
ravaks teguriks on nagu ikka 
rahaline ressurss. Meie poolt 
välja kuulutatud hanked ja 
töömahud ületavad pahatihti 
finantseerimisvõimalusi, mis-
tõttu tuleb otsustada, millised 
tööd on prioriteetsed. 

Kas linnale kuuluvatele 
vabadele pindadele on liht-
ne rentnikke leida?

“Vabu rendipindu Jõgeva 
linnal praktiliselt ei ole. Prae-
gu asuvad meie rendipinnad 
11 objektil. Tulevikus on plaa-
nis rendipindade vähendami-
ne nende erastamise kaudu. 
Aeg-ajalt helistavad murelikud 
inimesed Jõgeva Linnavarasse 
ja küsivad, kas linna valduses 
on vabu kortereid ja meil tuleb 
vastata eitavalt. 

Kus Jõgeva linna ehitiste 
ja infrastruktuuride vald-
konnas king kõige rohkem 
pigistab?

“Jõgeva on tänaseks üsna-
gi hästi välja arendatud linn. 
Kõige nõrgem koht on aga 
meie teed ja tänavad. Mingil 
ajal on perioodiline hooldus 
mitmetel põhjustel käest ära 
läinud, sest vajalik nelja-viie 
aastane hooldustsükkel on 
jäänud sageli tegemata.”

JAAN LUKAS

RABA mängitakse mägedes
VABAÕHULAVASTUS „KASSIRABAL ...” KASSINURME  MÄGEDES

Eestlased on teatrit ar-
mastav rahvas. Eriti lööb see 
kihk välja suvel, siis kui Ees-
timaa eri paigus teatritelgid 
üles on löödud. Ka käesolev 
aasta pole erand, ainult selle 
vahega, et sel suvel tehakse 
teatrit rohkem kui kunagi va-
rem ja pole ka imestada – on 
ju Eesti Teatri Aasta.

MTÜ Jõgeva Linna Teater 
toob välja endises muinas-
eestlaste asupaigas Jõgeva-
maal Kassinurme mägedes 
vana-iiri mütoloogial põhi-
neva inglise kirjaniku Marina 
Carr´i näidendi „Kassirabal 
...”. Kuna Kassinurme mäed 

on ürgselt looduskaunis koht 
ja ka sarnasus näidendi peal-
kirjaga olemas, siis selle loo 
jaoks oli see paik ainuvõi-
malik lavastuspaik. Näidend 
ise on lüüriline ja salapärane 
lugu ühest iseseisvast iiri nai-
sest selles Jumalast hüljatud 
maakolkas, kes peab asjatuna 
näivat võitlust ühiskonnaga 
oma tõekspidamiste nimel. 
Naise osas on Ülle Lichtfeldt. 
Varem seda teksti siinmail la-
vale seatud pole ja emakeelde 
on selle ümber pannud Anu 
Lamp. Proovidega Kassinur-
mes alustatakse juunikuu lõ-
pus.

 „Arvan, et prooviperiood 
tuleb väga põnev ja viljakas 
ning tegelastevaheline koos-
töösäde etendustes sütitab 
publiku,” ütleb Eesti Harras-
tusteatrite Liidu juhatuse lii-
ge ja selle loo lavastaja Ain 
Saviauk asjaarmastajate ja 
elukutseliste näitlejate oma-
vahelise sulandumise kohta 
trupis. 

„Tundub, et tänapäe-
va konkurentsi tingimustes 
püüavad teatrid üksteist üle 
trumbata. Meie seda teha ei 
taha – teeme lihtsalt seda, 
mida usume ja õigeks pea-
me. Harrastajatele on see pi-

gem elustiil, professionaalsed 
näitlejad saavad sellest ühis-
tööst jällegi teistsugust indu 
ja inspiratsiooni edaspidis-
teks õnnestumisteks teatris.”

Kassirabal toimetavad 
veel Erni Kask, Ines Aru,  
Luule Komissarov ja paljud 
teised. Esmakordselt astub 
rabarahvas publiku ette 30. 
juulil. Järgmised etenduste 
kuupäevad on 31. juuli; 1., 
2., 3., 4., 5., 10., ja 11. august 
2006. a. 

JANEK VARBLAS,
lavastuse produtsent

Auhindade kättesaamise tseremoonial jäid pildile abilin-
napea Aare Olgo, SEB Ühispanga Jõgeva kontori juhataja 
Tiina Ereb ja linnapea Viktor Svjatõšev.

Lasteaiakasvatajad Mikkeli linnaga tutvumas.



Noorima linnakodaniku kingitus
28. mail võtsid volikogu esimees ja linnapea kultuurikesku-
ses vastu linna noorimad kodanikke.
Austatud lapsevanem, kellel ei olnud võimalik vastuvõtule 
tulla, Teie pisipõnni kingitus ootab Teid linnavalitsuses. 
Saate selle kätte linnakantseleist, 
Suur 5, II korrusel, tel 776 6500.
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Käesoleval kevadel lõpetab meie koolis 50. lend, seekord ligi 30 
gümnaasiumilõpetajat ja 15  põhikoolilõpetajat. Aastatel 1956 - 
2005 on siin koolis saanud keskhariduse ligikaudu 2600 noort. 
Tähelepanu väärib ka fakt, et alates 1971. aastast kuni käesole-
va ajani on koolis saanud põhikooli lõputunnistuse üle 500  
õpilase.

50. lennu  lõpetajad ise arvavad, et kuigi  koos on palju erinevaid 
inimesi, on neil väga tore klass, kus kõik saavad omavahel hästi 
läbi,  hoiavad kokku,  aitavad üksteist ja loodetavasti suhtlevad 
nad  edasi ka pärast kooli lõpetamist.
Juubeliaasta lõpuaktus on 21. juunil 
kell 14. 00 kooli saalis.
Lõpetajad hindavad kooli õppevormide mitmekesisust  ja 
paindlikkust.  Alates 2002/2003. õppeaastast võib õppida 
üksikuid õppeaineid või kursusi. See annab võimaluse vajaduse 
korral läbida gümnaasiumikursus pikema ajaga kui kolm aastat. 
Igal aastal on kooli lõpetanuid ka eksternõppes. Võimalik on 
võtta õppepuhkust üheks aastaks. 
Mõistvad õpetajad, abivalmis sõbralik õhkkond -  see annab 
tahet ja jõudu  raskuste ületamiseks. Aastate jooksul on sellest 
koolist tuule tiibadesse saanud  sajad ja sajad keskharidusega 
inimesed, paljud neist on jäänud oma kodukoha patriootideks, 
elavad  ja  töötavad  siin. 

Kool pakub  võimalusi  poolelijäänud haridustee jätkamiseks. 
Uute õpilaste vastuvõtt järgmiseks õppeaastaks on alanud, 
ootame kooli teiste hulgas ka neid, kellel on jäänud 
lõpetamata põhikool.

Kool on oma eksisteerimise ajal kandnud erinevaid nimesid – 
töölisnoorte keskkool, kaugõppekeskkool, kaugõppeosakond, 
kaugõppekool ja täiskasvanute keskkool. 

Ootame kõiki vilistlasi kooli 50. sünnipäeva-
le Aia tänava  koolimajja 12. augustil 2006 
kell 17.00, et meenutada koosveedetud 
aegu selles vanas, omanäolises koolimajas.
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KORRALDATUD JÄÄTMEVEDU
Ette valmistamaks Jõgeva linna elanikkonda ja ettevõtjaid 
üleminekuks korraldatud jäätmeveole, hakkab ilmuma 
seda uutmoodi jäätmekäitlust käsitlev artiklite sari.

1. Tühjendus vähemalt üks kord kuus ja kasutusel olev jäätmemahuti.

Korraldatud jäätmeveo peamine eesmärk on piirata „peremehe-
tute“ jäätmete hulka. Praegu ju maksavad nn suurte majade ela-
nikud kinni ka prügipiraatluse ja ei tea, kellele kuuluvate mööbli-
esemete ja muude suurjäätmete kogumise ja veo jäätmemahutite 
koondamiskohtadest. 
• Kohanemine korraldatud jäätmeveo tingimustega on kindlasti 
osadele jäätmetekitajatele üpris valulik. Seda juba põhjusel, et 
toob osaliselt kaasa harjumuspärase, isiku enda, otsustamisõigu-
sest loobumise. 
• Kehtetuks muutub võimalus valida endale sobiva hinnakirja alu-
sel jäätmevedaja ning teostada tühjendus siis, kui heaks arvatakse 
seda teha. 
• Kohustuslikuks muutub teenuse eest tasumine juhul, kui teenust 
tarbiti vähem ehk teisisõnu - jäätmemahuti pole maksimaalselt 
täitunud, kuid tühjendamine toimub ettenähtud tähtaja jooksul, 
milleks on jäätmeseaduse § 71 lõike 2 punkti 1 alusel:  mitte 
harvemini kui üks kord kuu jooksul.  Kusjuures vähemalt ühekuine 
tühjendussagedus-kohustus kehtib juba enam kui kaks aastat, 
korraldatud jäätmeveoga see pole üldsegi seotud
• Korraldatud jäätmeveo tingimustes toimub tühjendus ajal, mis 
lepitakse kokku jäätmevedaja ja jäätmevaldaja vahelises kohustus-
likus kirjalikus lepingus sellesama ühe kuu piires. 

Palju vaidlusi tekitab olukord, milles jäätmevaldajal on soetatud 
nn 0,8 m3 metallmahuti või mõni muu liiga suur mahuti, millesse 
kollektsioneeritakse jäätmeid mõttetult pika aja jooksul lihtsalt 
sellepärast, et tal on niivõrd suur mahuti ja kahju on sellest loo-
buda. Korterelamutes seda probleemi ei teki, kuna juba toimivas 
jäätmekäitluses toimub nende tühjendus korrapäraselt isegi mitu 
korda nädalas. Küll aga on väikeelamute omanikud valiku ees: kas 
maksta osaliselt täitunud jäätmemahuti tühjenduse eest selle täis-
mahus kasvõi paberist taskurätiku olemasolu korral selles (näide 
pärineb kohalikest omavalitsustest, kus korraldatud jäätmevedu 
juba toimub), või müüa oma  liiga suur mahuti vanametalliks või 
kasutada seda anumat kodus muul otsatarbel ning muretseda 
endale sobiv.  Tegelikkuses on nii, et juba nädal aega mahutis 
seisnud jäätmed lähevad lehkama.  Peale trahvimissoovi omavate 
ametnike meelitavad need „kollektsioonid“ ligi nõelavate ja ka 
tõvestavaid pisikuid levitavate putukate, samuti näriliste horde, 
samuti mere- ja metsalinde, kelle soolestik just kõige parema 
pidamisega pole ning kel koguni mingi haiguse levitamine käsil 
võib olla.

Meelespea:
1. Eramaja või garaažiomanikuna vaatan oma jäätmemahuti asu-
koha üle ja kui mahuti ei asu minu kinnistul, paigutan selle kiires 
korras oma kinnistu piiridesse. 
2.  Vaatan oma jäätmemahutit väga tõsiselt ja esitan endale 
küsimuse: kas on paraja mahuga või liiga suur selleks, et seda 
tühjendataks vähemalt üks kord kuus?
3. Vaatan oma jäätmemahutit veelgi tõsisemalt ja esitan endale 
küsimuse: kas minu mahuti ongi nii terve, et seda saabki igakuiselt 
tühjendada?
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JÕGEVA LINNAVALITSUS

ÜLEVAADE  mai- ja juunikuu ISTUNGITEST
15. mai istungil:
1. anti nõusolek avalike ürituste Jõgevatreff korraldamiseks mittetulundusühingule Jõgeva 
MC ja XIII Kesk-Eesti Mess ning Jõgevamaa Kevadlaat korraldamiseks Jõgevamaa Arendus- ja 
Ettevõtluskeskusele;
2. otsustati reservfondist raha eraldamine Jõgeva Gümnaasiumile rahvatantsurühma sõidu-
kulude osaliseks katmiseks Tallinnas toimuvale Kalevi III Mängudele ja Saksamaal Hamburgis 
toimuval rahvusvahelisel noorte jalgpalliturniiril osalemise kulude katteks, Eesti Saalihoki 
Liidule transpordikulude katteks Jõgeva Spordiklubi Tähe osalemiseks maailmameistrivõistlus-
tel Stockholmis;
3. vabastati maamaksust 29 isikut;
4. otsustati linnapea Viktor Svjatõševi välislähetusse saatmine Brüsselisse;
5. kinnitati ettevõtluskonkursi „Jõgeva aasta ettevõtja 2005“ tulemused;
6. anti projekteerimistingimused Piiri tänava ja trasside Aia tänava ja Piiri tänav 1 hoone esise 
parkla vahelises lõigus ning Piiri tänav 1 hoonest lõunas asuva parkla rekonstrueerimiseks;
7. väljastati ehitusluba elamule Kivi 4 välispiirete rekonstrueerimiseks, osaühingule Jorla Auto 
autode remonditöökoja Piiri 10 laiendamiseks, Tiina Juurele ja Salme Kollile elamu Niidu 5 
laiendamiseks, Peeter Mõtile elamu Põllu 7 rekonstrueerimiseks, Andrei Mahhovile majandus-
abihoone Kalda 18a püstitamiseks;
8. väljastati kasutusluba korterelamule Puiestee 17 ja kõrvalhoonele Aia 16.
22. mai istungil:
1. kiideti heaks ja esitati linnavolikogule otsuse eelnõu „Jõgeva Linnavolikogu         28. 10. 2004. 
a otsusega nr 31 kinnitatud „Jõgeva linna tunnustuse avaldamise korra“ punktide 3.5, 4.5 ja 5.3 
muutmine“;
2. muudeti Linnavalitsuse 08. 01.1997. a korraldust nr 5-k „Õigusvastaselt võõrandatud maa 
maksumuse ja kompensatsiooni määramine”;
3. anti nõusolek avaliku ürituse „Selge Grupijuht” korraldamiseks aktsiaseltsile Trio LSL;
4. anti Aia tn 12 krundi ja Suur tn 42 krundi detailplaneeringu koostamise tingimused;
5. anti tee-ehitusluba aktsiaseltsile OG ELEKTRA;
6. moodustati ajutine komisjon Jõgeva Spordikeskus „Virtus“ tegevuse lõpetamise ja Sihtasutu-
se Jõgeva Sport asutamise ettepaneku esitamise ettevalmistamiseks;
7. otsustati linna registrisse kantud lapse sünnitoetuse maksmine;
8. lõpetati ühe isiku hooldus;
9. määrati hooldaja ühele isikule;
10. pikendati ühe isiku sotsiaalkorteri kasutamisõigust;
11. keelduti ühele isikule sotsiaalkorteri kasutamisõiguse andmisest;
12. vaadati läbi Jõgeva Gümnaasiumi revideerimisakt.
25. mai istungil:
1. otsustati korraldatud jäätmeveo ainuõiguse andmiseks Jõgeva linna veopiirkonnas avaliku 
konkursi korraldamine;
2. anti luba ilutulestiku korraldamiseks osaühingule Tulekild;
3. anti nõusolek kultuurikeskusele avaliku ürituse „Suveöö unenägu” korraldamiseks;
4. väljastati kasutusluba kaupluse Tähe 10a ja Tallinna mnt 12 elektrivarustuse liitumisühendu-
sele;
5. anti tingimused Suur tn 42 krundi detailplaneeringu koostamiseks;
6. kinnitati Vello Ründva Jõgeva Linnavara juhataja ametikohale;
7. vabastati Heino Puide Jõgeva Linnavara juhataja kohusetäitja ülesannetest.
29. mai istungil:
1.kinnitati Jõgeva Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühisgümnaasiumi direktorite vabade ametikohtade 
täitmiseks avaliku konkursi läbiviimise komisjon;
2. väljastati kasutusluba tehnikakaupade kauplusele Kesk 3;
3. väljastati ehitusluba elamu Pargi 13a välispiirete rekonstrueerimiseks ja aktsiaseltsile Eltel 
Networks kiudoptilise sidekaabli püstitamiseks Energia 7 ja Pargi 3 vahele;
4. anti kirjalik nõusolek osaühingule Estem Tehnikakaubad kaupluse Kesk 3 tehnosüsteemide 
muutmiseks ja Juri Matiitšinile puukuuri Vainu 12 püstitamiseks;
5. otsustati kolme linna registrisse kantud lapse sünnitoetuse maksmine;
6. määrati hooldaja ühele isikule;
7. pikendati ühe isiku sotsiaalkorteri kasutamisõigust.
5. juuni istungil:
1. väljastati kasutusluba abihoonele Roosi 1;
2. kiideti heaks ja esitati linnavolikogule järgmised otsuste eelnõud: „Jõgeva linnas Niidu tn 10 
krundi detailplaneeringu kehtestamine“, „Linnavara, asukohaga Piiri 1c Jõgeva linn, ruumide 
otsustuskorras tasuta kasutusse andmine MTÜ-le Vaigamaa Isandad ja Emandad“ ja „Jõgeva 
Spordikeskuse „Virtus“ tegevuse lõpetamise ja Sihtasutuse Jõgeva Sport asutamise ettevalmis-
tamine“ ning järgmised määruse eelnõud: „Jõgeva linnas toimetulekutoetuse määramiseks 
alalise eluruumi alaliste kulude piirmäärad“ ja „Lapsevanemate poolt kaetava osa määr Jõgeva 
Linnavalitsuse hallatavate koolieelsete lasteasutuste eelarves“;
3. tunnistati edukaks riigihanke viitenumber 026107 „Lasteaed Rohutirts, asukohaga Rohu 8 
Jõgeva linn, rekonstrueerimine“ aktsiaseltsi Jõgeva Ehitus pakkumine;
4. tunnistati edukaks hanke „Jõgeva linna Suur tn kõnnitee rekonstrueerimine“ osaühingu JYKY 
pakkumine;
5. otsustati eraldada reservfondist raha Ühisgümnaasiumile õpilaste uurimistööde kogumiku 
väljaandmiseks, Kultuurikeskusele 26.-28. maini 2006 toimunud Jõgeva Linnapäevade kulude 
katteks ja Risto Võsastele preemiaks, seoses Eesti noorte meistrivõistlustel kergejõustikus 
teatejooksu võistkonnas distantsil 3 x 1000 meetrit saavutatud 1 kohaga.
12. juuni istungil:
1. anti üle põhivara jalgrattatee Jõgeva Linnavara valdusse;
2. otsustati eraldada reservfondist raha mittetulundusühingule Jõgeva Linna Teater vaba-
õhuetenduse kulude katteks; linnapäevadel osalenud Keuruu delegatsiooni majutus- ja 
toitlustuskulude katteks; mittetulundusühingule Kombe- ja Kultuuriklubi tule- ja püroshow 
kulude osaliseks katteks; 9. klassi kiituskirjaga lõpetajatele ja 12. klassi kuld- ja hõbemedaliga 
lõpetajatele, kelle elukohaks rahvastikuregistris on märgitud Jõgeva linn;
3. anti tingimused Tallinna mnt 1a ning Suur tn 19 ja 21 kruntide detailplaneeringu koostami-
seks;
4. väljastati ehitusluba sidekonteineri püstitamiseks Aia tn 8 krundile;
5. anti projekteerimistingimused Jõgeva linnale Suur tn 5 hoone välispiirete rekonstrueerimi-
seks;
6. otsustati kahe linna registrisse kantud lapse sünnitoetuse maksmine;
7. lõpetati ühe isiku hooldus;
8. kiideti heaks ja esitati linnavolikogule järgmiste otsuste eelnõud:
„Jõgeva linnas Suur 84a asuva kinnistu detailplaneeringu kehtestamine“,
„Jõgeva linnas Jõe, Kalda, Staadioni ja Roosi tänavate vahelises kvartalis asuva hoonestamata 
maa-ala detailplaneeringu koostamise algatamine”,
„Jõgeva linna 2005. a majandusaasta aruande kinnitamine”,
„Jõgeva Linnavarale sõiduauto liisimine”,
„Jõgeva linna omandis ja Jõgeva Linnavara valduses oleva sõiduauto Ford Curier võõrandamine”;
9. otsustati Lasteaia „Rohutirts” ja Lasteaia „Karikakar” tegevushooaja lõpetamine ja uue tegevus-
hooaja alustamine;
10. kinnitati Jõgeva Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühisgümnaasiumi direktorite vabade ametikohta-
de täitmiseks korraldatud avaliku konkursi tulemused.

HELENA STEPANOV
Linnavalitsuse spetsialist
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